
Årsmelding for Brunbakkliga og Skolehagen velforening 

Forrige årsmøte ble holdt 21. oktober 2022. Leder spurte styret om vi 

kunne utsette neste årsmøte til 2024, og fikk ja til det.  

Styret består av  

• Arne Heimestøl, leder 

• Bjarne Berg, sekretær og representant for Fekjær 

• Ola Einar Grøv, representant for Hedalen Helselag 

• Sigbjørn Kana, representant for Skolehagen 

• Emmy Bakkom, representant for Skolehagen 

Årsmøtedokumenter og korrespondanse med kommunen finner du 

lenker til på denne siden.  

Foreningen har ikke noen økonomi, og regnskap legges derfor ikke fram. 

Etter forrige årsmøte sendte foreningen brev til kommunen der vi tok 

opp følgende problemstillinger: 

• Gang og sykkelveg 

• Gatelys som ikke virker 

• Skog- og krattrydding 

• Befaring 

• Asfaltering i Skolehagen 

Vi mottok dette svarbrevet fra kommunen 20.11.2022. 

I nytt brev til kommunen 14. juni 2023 søkte vi om å få 10 timer til 

arbeid med ryddesag. Søknaden ble innvilget, og Andreas Haugen ble 

engasjert til å rydde på fellesområder både i Brunbakklia og Skolehagen. 

Han rakk å jobbe 8 timer før snøen kom. 

Det har vært ryddet en del skog og kratt på private tomter både i 

Brunbakklia og Skolehagen siden forrige årsmøte. 

Kommunen har gjennomført kantklipping i 2023 i samme omfang som i 

2022. Slik rydding er viktig, for den bedrer sikten ved avkjørsler 

betraktelig. 

https://hedalen.no/foreninger/brunbakklia-og-skolehagen-velforening/arsmotedokumenter/
https://hedalen.no/wp-content/uploads/2022/12/Brev-til-kommunen_1.pdf
https://hedalen.no/wp-content/uploads/2022/12/brev-fra-kommunen.pdf
https://hedalen.no/wp-content/uploads/2023/06/brev-til-kommunen.pdfhttps:/hedalen.no/wp-content/uploads/2023/06/brev-til-kommunen.pdf


Foreningen Hedalsheimen venner gjennomførte vårdugnad som vanlig. 

Kommunen har byttet lysarmaturer i noen gatelykter i Brunbakklia. I 

Skolehagen er det to lykter som ikke fungerer. 

Både kommunens og beboeres/eieres innsats bidrar til å holde 

boligfeltene i god stand. 

Vi merker oss ellers at 4 nye leiligheter er tatt i bruk, og et nytt bolighus 

er under oppføring i Brunbakklia. 


